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Prema vaie6em Federalnom zakonu koji tretira ovu oblast vozad koji ima
navrsenih 65 godina ne moze voziti na prostoru Federacije BiH, odnosno ne moZe
upravljati vozilom za prUevoz putnika za koje je potrebna D kategorija dok po
DrZavnom zakonu o prijevozu putnika u meduentitetskom i metlunarodnom
saobracaju ovo ogranicenje ne vazi.

ObrazloZenje dalje navodim ali ono je u pisanoj formi. Hvala vam lijepo.

DRAGAN MIOKOVIC:
Hvala lijepo.
1'1,26 konstatujem da smo zavrSili Aktuelnu sesiju zastupnice i zastupnike koji

nisu dosli na red da govore molim da svoje diskusije podnesu u pismenoj formi
(upadice) Molim vas ja samo postupam poslovni6ki sat vremena, sat vremena je
protekao ja na spisku imam joS deset traZilaca rijedi i jednostavno ne mogu toliio
vremena produZiti ovu tadku.

Molim vas, molim vas, zna6i stavljam na glasanje pr[edlog da produ2imo sesiju
do zavrSetka zakljueno sa zastupnikom Amelom Meki6em.

Molim vas da pristupite glasanju.

Za 36 suzdrZanih, 16 protiv konstatujem da nastavljamo dalje.

Molim ministra Delica da odgovori cini mi se na tri pitanja koja su postavljena.
Ja vas molim da samo vodite raduna o vremenu, ministre molim vas.

ADNAN DELIC
a valj ujem preds.iedavaluei

Prvo pitanje je bilo od uvaZenog kolege Batalovi6a vezano je za Zakon o
roditeljima-njegovateljima. On ce nakon sto dobijemo misljenja po poslovniku biti
upucen prema Vladi a u tim izmjenama i dopunama smo predvidjeli ovaj problem koji
je postojao u sadainjem zakonskom rje5enju a tide se boravka djece u detiri sata izvan
doma i tide se drugih poboljSanja samog zakonskog propisa ija se nadam evo da
6emo Sto prije taj zakon usvojiti na Vladi a onda ga poslati prema oba doma
Parlamenta FBiH.

Kolegica Kenela Zuko
ustanovi Drin i tra2ila miSljenje
nije u mogudnosti tumaditi prop
slu6aju Zakona o socijalnim u
pitanje.

je ponovno problematizovala proces imenovanja u
Ministarstva pravde. Ja iu re6i da Ministarstvo pravde
ise iz nadleZnosti Ministarstva rada u ovom konkretnom
stanovama FBiH ive6 smo odgovorili na postavljeno
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Kolega Marijan Marjanovic je postavio pitanje vezano za finansiranje ustanova
socijalnog zbrinjavanja 6iji je osnivad Predstavni6ki dom parlamenta FBiH, predviclena
su dva miliona za tekuce poslovanje obzirom da smo pro5le godine uspostavili djedje
odjeljenje u ustanovi Hum sva ta sredstva ove godine biti 6e proslijealena ustanovi
Hum a ja se nadam da 6emo u odrecfenim preraspodielama naci doditna sredstva za
tekuie poslovanje ustanova socijalne zaStite na nivou FederacUe BiH. I moram da
naglasim da su pored ova dva miliona predvitlena i tri miliona za kapitalne transfere.
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